
Zarząd Powiatu 

Stalowowolskiego 

OZK.0022.31.1.2022.JT/3 

 

Protokół Nr 197/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 25 sierpnia 2022 r. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 9:11 zakończenie o godz. 10:23 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 Wicestarosta Mariusz Sołtys 
 Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec, Andrzej Gargaś, Stanisław Czochara 

Osoby z głosem doradczym: 

 Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda 

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

 Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Wojciech Chodorek 

 Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

Tomasz Wosk 

Osoby zaproszone: 

 Dyrektor Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej „Podleśna Przystań” w Stalowej Woli Małgorzata 

Warchoł 

 Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli Tomasz Brymora 

 Naczelnik Wydziału Architektoniczno-Budowlanego Grzegorz Janiec (w zastępstwie w posiedzeniu 

uczestniczył Inspektor ds. Administracji Budowlanej w Wydziale Architektoniczno-Budowlanym 

Grzegorz Nawrocki) 

 Główny Inżynier Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli Adam Sikora 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach 

 Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie uchwalenia zmian w Regulaminie 

Organizacyjnym Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej „Podleśna Przystań” w Stalowej Woli przy 

ul. Podleśnej 6. 

4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wydania opinii do uzyskania decyzji 

o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej p.n.: ,,Budowa nowego odcinka drogi wojewódzkiej 

nr 855 Zaklików – Stalowa Wola wraz z budową mostu na rzece San oraz budową, przebudową 

niezbędnej infrastruktury technicznej, budowli i urządzeń budowlanych w miejscowości Stalowa Wola, 

Brandwica i Rzeczyca Długa ”. 

5. Informacja Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli dotycząca wniosku Dyrektora Publicznej 

Szkoły Podstawowej z Oddziałami Mistrzostwa Sportowego nr 2 im. Jana Pawła II w Stalowej Woli 

o wykonanie modernizacji i remontu przejścia dla pieszych na ul. Mickiewicza w Stalowej Woli. 

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie Dyrektor 

Zespołu Szkół Nr 6 Specjalnych w Stalowej Woli do Prezydenta Miasta Stalowej Woli z wnioskiem 

o wydanie zezwolenia na usunięcie drzew z działki będącej własnością Powiatu Stalowowolskiego. 

7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na wejście w teren działki 



nr 422/5 w Stalowej Woli będącej własnością Powiatu Stalowowolskiego w celu wymiany 

istniejącego przyłącza gazowego i przebudowy istniejącego odcinka sieci gazowej. 

8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

części powierzchni korytarza szkolnego w Zespole Szkół Nr 3 w Stalowej Woli. 

9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

części powierzchni korytarza szkolnego w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 

w Stalowej Woli (P.P.H.U. EMTEK s.c. , Rudna Mała 7, 36-060 Głogów Małopolski). 

10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

części powierzchni korytarza szkolnego w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 

w Stalowej Woli (BUsport, Marek Butryn, ul. Sportowa 17, 37-403 Pysznica). 

11. Opinia dotycząca wyrażenia zgody w sprawie przyznania środków finansowych na organizację  

dodatkowych zajęć edukacyjnych w ramach realizacji innowacji pedagogicznych w klasach liceum 

ogólnokształcącego w Zespole Szkół Nr 1 im. W. Sikorskiego, w roku szkolnym 2022/2023. 

12. Opinia w sprawie ustalenia obowiązkowego tygodniowego wymiaru godzin zajęć sportowych 

w oddziale mistrzostwa sportowego w III Liceum Ogólnokształcącym w Zespole Szkół  Nr 1 im. gen. 

Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli. 

13. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli w sprawie 

organizacji w roku szkolnym 2022/2023 dodatkowych zajęć z j. polskiego dla uczniów przybyłych 

z zagranicy. 

14. Wniosek Prezesa Powiatowego Szkolnego Związku Sportowego w Stalowej Woli w sprawie 

przyjęcia sprawozdania końcowego z realizacji powierzonego zadania publicznego pn. „Organizacja 

powiatowych szkolnych  imprez sportowych systemu współzawodnictwa sportowego dzieci 

i młodzieży, w ramach Licealiady”. 

15. Wniosek Prezesa Powiatowego Szkolnego Związku Sportowego w Stalowej Woli w sprawie 

przyjęcia sprawozdania końcowego z realizacji powierzonego zadania publicznego 

pn. „Organizacja powiatowych szkolnych  imprez sportowych systemu współzawodnictwa 

sportowego dzieci i młodzieży, w ramach Igrzysk Dzieci i Igrzysk Młodzieży Szkolnej”. 

16. Wniosek Przedstawiciela Stowarzyszenia „Nasza Lipa” w sprawie wsparcia finansowego III Rajdu 

Rowerowego „Pieczonego Ziemniaka” Przystanek Turystyczny – Lipa 2022. 

17. Wolne wnioski. 

18. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys  otworzył 197. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie listy 

obecności stwierdził prawomocność obrad. 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosy: za – 4, przeciw – 

0, wstrzymujących się – 0. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie uchwalenia zmian w Regulaminie 

Organizacyjnym Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej „Podleśna Przystań” w Stalowej Woli przy ul. 

Podleśnej 6. 
Dyrektor Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej „Podleśna Przystań” w Stalowej Woli Małgorzata Warchoł 

poinformowała, że 11 sierpnia 2022 r. złożyła do Zarządu Powiatu Stalowowolskiego wniosek  

o dokonanie zwiększenia zatrudnienia w kierowanej przez nią placówce o 2 etaty na stanowisku 

wychowawcy. Wyjaśniła, że w bieżącym roku liczba podopiecznych przebywających w kierowanej przez nią 

jednostce wynosiła więcej niż przewidziana przepisami ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu 



rodziny i systemie pieczy zastępczej maksymalna liczba 14 dzieci oraz osób które osiągnęły pełnoletniość 

przebywając w pieczy zastępczej, które mogą zostać w tym samym czasie umieszczone w placówce 

opiekuńczo – wychowawczej typu socjalizacyjnego, interwencyjnego lub specjalistyczno-terapeutycznego 

(tj. w pieczy instytucjonalnej). Poinformowała również, że w obecnej chwili w placówce przebywa 

15 wychowanków i istnieją braki kadrowe wśród opiekunów. Aktualnie liczba czynnie pracujących 

wychowawców wynosi 7, przy czym od września bieżącego roku będzie to 6 wychowawców, ponieważ 

obecnie ma miejsce okres wypowiedzenia umowy jednego z nich. Pani Dyrektor Małgorzata Warchoł 

stwierdziła, że przy takiej liczbie wychowawców placówka nie jest w stanie zapewnić podwójnych dyżurów 

zgodnie z wymogami określonymi w ustawie z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej. Poinformowała, że zgodnie ze wskazówkami Podkarpackiego Urzędu Wojewódzkiego,  

ze względu na dużą rozpiętość wiekową podopiecznych Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej „Podleśna 

Przystań” w Stalowej Woli, fakt posiadania przez nich obciążeń zdrowotnych i konieczność poddawania ich 

rehabilitacji, w placówce w ciągu dnia i nocy powinno być obecnych 2 wychowawców. Wicestarosta Mariusz 

Sołtys zaproponował, aby zatrudnić w placówce 2 wychowawców w ramach umowy na zastępstwo. Zapytał 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej „Podleśna Przystań” w Stalowej Woli, czy ma możliwość 

zatrudnienia w kierowanej przez siebie placówce 2 wychowawców w ramach umowy na zastępstwo? Pani 

Dyrektor Małgorzata Warchoł odpowiedziała, że posiada taką możliwość. Prowadzący obrady Zarządu 

Powiatu stwierdził, że koszty funkcjonowania  Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej „Podleśna Przystań”  

w Stalowej Woli, w porównaniu z kosztami funkcjonowania innych jednostek organizacyjnych Powiatu 

Stalowowolskiego są bardzo wysokie. Dyrektor Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej „Podleśna Przystań” 

w Stalowej Woli Małgorzata Warchoł odpowiedziała, że wysokie koszty funkcjonowania kierowanej przez 

nią placówki wynikają z warunków lokalowych. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa wyraziła opinię,  

że zatrudnienie w Placówce Opiekuńczo – Wychowawczej „Podleśna Przystań” w Stalowej Woli  

2 wychowawców w ramach umowy na zastępstwo byłoby lepszym rozwiązaniem niż tworzenie 2 nowych 

etatów. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej 

Woli Tomasza Brymorę, jak koszty funkcjonowania  Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej „Podleśna 

Przystań” w Stalowej Woli prezentują się na tle kosztów funkcjonowania innych placówek opiekuńczo-

wychowawczych działających na terenie Powiatu Stalowowolskiego? Dyrektor Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli Tomasz Brymora odpowiedział, że koszt funkcjonowania Placówki 

Opiekuńczo – Wychowawczej „Podleśna Przystań” w Stalowej Woli jest wyższy niż koszt funkcjonowania 

placówek opiekuńczo-wychowawczych prowadzonych przez Koło Stalowowolskie Towarzystwa Pomocy  

im. św. Brata Alberta. Pan Dyrektor Tomasz Brymora wyraził opinię, że z ekonomicznego punktu widzenia 

zatrudnienie w  Placówce Opiekuńczo – Wychowawczej „Podleśna Przystań” w Stalowej Woli 

2 wychowawców w ramach umowy na zastępstwo byłoby korzystniejsze niż utworzenie 2 nowych etatów. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys powiedział, że władze Powiatu muszą mieć na uwadze koszty funkcjonowania  

Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej „Podleśna Przystań” w Stalowej Woli, które są wyższe niż koszty 

funkcjonowania pozostałych placówek opiekuńczo-wychowawczych działających na terenie Powiatu.  

Po odbyciu dyskusji z uczestniczącymi w posiedzeniu, Zarząd Powiatu postanowił, że ze względu na wysokie 

koszty obecnego funkcjonowania Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Podleśna Przystań” w Stalowej 

Woli nie przychyli się do wniosku Dyrektor tej jednostki organizacyjnej dotyczącego zwiększenia 

zatrudnienia w tej placówce o 2 etaty na stanowisku wychowawcy. Wicestarosta Mariusz Sołtys zarządził 

głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Regulaminie Organizacyjnym Placówki 

Opiekuńczo – Wychowawczej „Podleśna Przystań” w Stalowej Woli przy ul. Podleśnej 6. Głosy: za – 0, 

wstrzymujących się – 0, przeciw -  4. 
Zarząd Powiatu nie podjął uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Regulaminie Organizacyjnym Placówki 

Opiekuńczo – Wychowawczej „Podleśna Przystań” w Stalowej Woli przy ul. Podleśnej 6. 

 

 

 

 

 



Ad. 4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wydania opinii do uzyskania decyzji 

o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej p.n.: ,,Budowa nowego odcinka drogi wojewódzkiej nr 

855 Zaklików – Stalowa Wola wraz z budową mostu na rzece San oraz budową, przebudową niezbędnej 

infrastruktury technicznej, budowli i urządzeń budowlanych w miejscowości Stalowa Wola, Brandwica 

i Rzeczyca Długa”. 
Inspektor ds. Administracji Budowlanej w Wydziale Architektoniczno-Budowlanym Grzegorz Nawrocki 

poinformował, że Wydział Architektoniczno-Budowlany, w porozumieniu z Zarządem Dróg Powiatowych 

w Stalowej Woli proponuje, aby Zarząd Powiatu wyraził pozytywną opinię do wniosku  o wydanie decyzji 

o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej p.n.: ,,Budowa nowego odcinka drogi wojewódzkiej nr 

855 Zaklików – Stalowa Wola wraz z budową mostu na rzece San oraz budową, przebudową niezbędnej 

infrastruktury technicznej, budowli i urządzeń budowlanych w miejscowości Stalowa Wola, Brandwica 

i Rzeczyca Długa”. Pan Inspektor Grzegorz Nawrocki poinformował także, że w/w wydział, w porozumieniu 

z Zarządem Dróg Powiatowych w Stalowej Woli proponuje, aby w treści w/w opinii zawrzeć merytoryczne 

uwagi dotyczące inwestycji. Główny Inżynier Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli Adam Sikora 

omówił zawarte w treści opinii merytoryczne uwagi dotyczące inwestycji drogowej p.n.: ,,Budowa nowego 

odcinka drogi wojewódzkiej nr 855 Zaklików – Stalowa Wola wraz z budową mostu na rzece San oraz budową, 

przebudową niezbędnej infrastruktury technicznej, budowli i urządzeń budowlanych w miejscowości Stalowa 

Wola, Brandwica i Rzeczyca Długa”. Wicestarosta Mariusz Sołtys zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw 

– 0, wstrzymujących się – 0. 
Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 197/1307/2022 w sprawie wydania opinii do uzyskania decyzji 

o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej p.n.: ,,Budowa nowego odcinka drogi wojewódzkiej nr 855 

Zaklików – Stalowa Wola wraz z budową mostu na rzece San oraz budową, przebudową niezbędnej 

infrastruktury technicznej, budowli i urządzeń budowlanych w miejscowości Stalowa Wola, Brandwica 

i Rzeczyca Długa”. 

Ad. 5. Informacja Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli dotycząca wniosku Dyrektora 

Publicznej Szkoły Podstawowej z Oddziałami Mistrzostwa Sportowego nr 2 im. Jana Pawła II 

w Stalowej Woli o wykonanie modernizacji i remontu przejścia dla pieszych na ul. Mickiewicza 

w Stalowej Woli. 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach poinformowała, że do Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego wpłynął wniosek Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej z Oddziałami Mistrzostwa 

Sportowego nr 2 im. Jana Pawła II w Stalowej Woli o wykonanie modernizacji i remontu przejścia dla 

pieszych na ul. Mickiewicza w Stalowej Woli. Wniosek dotyczy przejścia dla pieszych znajdującego się 

nieopodal bramy wjazdowej Publicznej Szkoły Podstawowej nr 2 w Stalowej Woli. Pani Naczelnik Alicja 

Mach wyjaśniła, że wniosek związany jest z ograniczeniem zakresu planowanej inwestycji mającej polegać 

na kompleksowej przebudowie drogi powiatowej Nr 1025R ul. Mickiewicza i ul. Żwirki i Wigury. 

Przedstawiła informację Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli dotyczącą wniosku Dyrektora 

Publicznej Szkoły Podstawowej z Oddziałami Mistrzostwa Sportowego nr 2 im. Jana Pawła II w Stalowej 

Woli o wykonanie modernizacji i remontu przejścia dla pieszych na ul. Mickiewicza w Stalowej Woli. 

Poinformowała, że w ramach opracowanego Programu funkcjonalno-użytkowego rozbudowy drogi 

powiatowej Nr 1025R w Stalowej Woli, zaprojektowana została przebudowa obecnego skrzyżowania 

ul. Mickiewicza z ul. Skoczyńskiego na skrzyżowanie o ruchu okrężnym wraz z przebudową znajdującego 

się tam przejścia dla pieszych. Poinformowała, że w najbliższym czasie prace te nie mogą jednak zostać 

wykonane ze względu na brak wystarczających środków finansowych. Wyjaśniła, że  jest to spowodowane 

bardzo wysokimi kosztami związanymi z planowaną rozbudową drogi powiatowej Nr 1025R w Stalowej 

Woli. Przypomniała, że na omawianym przejściu dla pieszych znajduje się wzbudzana sygnalizacja świetlna. 

Poinformowała, że w bieżącym roku, na przedmiotowym przejściu dla pieszych wykonana została naprawa 

nawierzchni jezdni i odtworzone zostało oznakowanie poziome. Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia 

Powiatu oraz Główny Inżynier Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli Adam Sikora odnieśli się do 

zawartej we wniosku Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej z Oddziałami Mistrzostwa Sportowego  

nr 2 im. Jana Pawła II w Stalowej Woli prośby o wprowadzenie zakazu skrętu w lewo z ul. Skoczyńskiego  

w ul. Mickiewicza. Pani Naczelnik zwróciła uwagę, że gdyby zakaz ten został wprowadzony, kierowcy byliby 



zmuszeni do poruszania się w kierunku przejazdu kolejowego, co w przypadku jego zamknięcia 

powodowałoby utrudnienia w poruszaniu się po mieście. Główny Inżynier Zarządu Dróg Powiatowych  

w Stalowej Woli Adam Sikora zwrócił uwagę, że na skrzyżowaniu o ruchu okrężnym łączącym ulice 

Mickiewicza i Ofiar Katynia z al. Solidarności, znajdującym się po przeciwnej niż Publiczna Szkoła 

Podstawowa z Oddziałami Mistrzostwa Sportowego nr 2 im. Jana Pawła II stronie torów kolejowych, nie 

istnieje możliwość zawracania dla kierowców pojazdów poruszających się od strony ul. Mickiewicza. Pan 

Adam Sikora wyjaśnił, że gdyby Powiat Stalowowolski miał dokonywać jakichkolwiek inwestycji w obrębie 

skrzyżowania ul. Skoczyńskiego z ul. Mickiewicza, wzbudzaną sygnalizacją świetlną musiałoby zostać 

objęte całe skrzyżowanie, a nie tylko przejście dla pieszych znajdujące się przy bramie wjazdowej Publicznej 

Szkoły Podstawowej nr 2 w Stalowej Woli. Pan Adam Sikora powiedział, że nie jest wiadome, czy przy 

ewentualnym objęciu sygnalizacją świetlną całego skrzyżowania zjazd do Publicznej Szkoły Podstawowej 

nr 2 w Stalowej Woli z ul. Mickiewicza mógłby zostać utrzymany. Stwierdził również, że objęcie całego 

skrzyżowania sygnalizacją świetlną przyczyniłoby się do powstawania korków. Ponadto, stwierdził, że koszt 

objęcia całego skrzyżowania sygnalizacją świetlną byłby wysoki. Członek Zarządu Powiatu Grzegorz Idec 

zapytał Pana Adama Sikorę o możliwość zamontowania w pobliżu omawianego przejścia dla pieszych 

progów zwalniających, z prośbą o rozważenie czego zwrócił się w treści swego wniosku Dyrektor Publicznej 

Szkoły Podstawowej z Oddziałami Mistrzostwa Sportowego nr 2 im. Jana Pawła II w Stalowej Woli. Główny 

Inżynier Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli Adam Sikora odpowiedział, że zgodnie z 

obowiązującymi wytycznymi dotyczącymi przejść dla pieszych, na przejściu znajdującym się w pobliżu 

szkoły musi być zainstalowana wzbudzana sygnalizacja świetlna lub progi zwalniające. Wyjaśnił, że w 

sytuacji, gdy na przejściu dla pieszych znajdującym się w pobliżu szkoły zainstalowane zostaną progi 

zwalniające, nie może na nim jednocześnie znajdować się wzbudzana sygnalizacja świetlna. Stwierdził, że 

w sytuacji, gdy na przejściu dla pieszych znajduje się wzbudzana sygnalizacja świetlna, jest ono 

bezpieczniejsze niż w przypadku zainstalowania progów zwalniających. Wicestarosta Mariusz Sołtys 

stwierdził, że obecny układ skrzyżowania ul. Mickiewicza z ul. Skoczyńskiego w Stalowej Woli nie stwarza 

zagrożenia dla pieszych. Pozostali Członkowie Zarządu Powiatu zgodzili się z Panem Wicestarostą. Główny 

Inżynier Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli Adam Sikora oznajmił, że kierowcy pojazdów 

wjeżdżających z ul. Skoczyńskiego w ul. Mickiewicza i poruszających się w kierunku ul. Ofiar Katynia nie 

mają możliwości zawrócenia. Ponownie zwrócił uwagę, że na skrzyżowaniu o ruchu okrężnym łączącym 

ulice Mickiewicza i Ofiar Katynia z al. Solidarności, znajdującym się po przeciwnej niż Publiczna Szkoła 

Podstawowa z Oddziałami Mistrzostwa Sportowego nr 2 im. Jana Pawła II stronie torów kolejowych, nie 

istnieje możliwość zawracania dla kierowców pojazdów poruszających się od strony ul. Mickiewicza. Zarząd 

Powiatu, po wysłuchaniu wyjaśnień Głównego Inżyniera Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli Pana 

Adama Sikory oraz Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicji Mach stwierdził, że wprowadzenie 

zakazu skrętu w lewo z ul. Skoczyńskiego w ul. Mickiewicza mogłoby spowodować utrudnienia dla 

kierowców pojazdów wjeżdżających w ul. Mickiewicza z ul. Skoczyńskiego. Doprowadziłoby również do 

sytuacji, w której kierowcy ci, jadąc w kierunku ul. Ofiar Katynia mieliby bardzo ograniczoną możliwość 

zawrócenia, aby kontynuować jazdę w kierunku ul. Staszica. Wicestarosta Mariusz Sołtys zwrócił uwagę, że 

oznakowanie poziome na przejściu dla pieszych na ul. Mickiewicza znajdującym się przy bramie wjazdowej 

Publicznej Szkoły Podstawowej nr 2 w Stalowej Woli często ulega ścieraniu, przez co zmniejsza się jego 

widoczność. Pan Wicestarosta zwrócił się do Głównego Inżyniera Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej 

Woli Adama Sikory z prośbą o przeprowadzanie przez Zarząd Dróg Powiatowych kontroli i dokonanie przez 

tą jednostkę ewentualnej poprawy stanu oznakowania poziomego na w/w przejściu dla pieszych. Główny 

Inżynier Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli Adam Sikora odpowiedział, że nawierzchnia jezdni na 

w/w przejściu dla pieszych została wymieniona. Dodał, że nawierzchnia jezdni na omawianym przejściu dla 

pieszych jest wymieniana raz w roku. Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach 

oznajmiła, że przebudowa skrzyżowania ul. Mickiewicza z ul. Skoczyńskiego na skrzyżowanie o ruchu 

okrężnym wraz z przebudową przejścia dla pieszych na ul. Mickiewicza znajdującego się przy bramie 

wjazdowej Publicznej Szkoły Podstawowej nr 2 w Stalowej Woli ma zostać przeprowadzona, po 

zgromadzeniu niezbędnych do tego celu środków finansowych. Po odbyciu dyskusji z uczestnikami 

posiedzenia, Zarząd Powiatu wyraził opinię, że wykonanie modernizacji skrzyżowania i remontu przejścia 

dla pieszych na ul. Mickiewicza w Stalowej Woli, znajdującego się w pobliżu bramy wjazdowej Publicznej 



Szkoły Podstawowej nr 2 w Stalowej Woli nie będzie w najbliższym terminie realizowane.  

Zarząd Powiatu przyjął informację Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli dotyczącą wniosku Dyrektora 

Publicznej Szkoły Podstawowej z Oddziałami Mistrzostwa Sportowego nr 2 im. Jana Pawła II w Stalowej Woli 

o wykonanie modernizacji i remontu przejścia dla pieszych na ul. Mickiewicza w Stalowej Woli. 

Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie 

Dyrektor Zespołu Szkół Nr 6 Specjalnych w Stalowej Woli do Prezydenta Miasta Stalowej Woli 

z wnioskiem o wydanie zezwolenia na usunięcie drzew z działki będącej własnością Powiatu 

Stalowowolskiego.  
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach oznajmiła, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 6 

Specjalnych w Stalowej Woli zwróciła się z wnioskiem o wyrażenie zgody na wystąpienie do Prezydenta 

Miasta Stalowej Woli o wydanie zezwolenia na usunięcie 5 drzew. Pani Naczelnik poinformowała, że do 

wycinki przeznaczone zostały następujące drzewa: 1 szt. jarzębiny pospolitej – drzewo obumarłe, 2 szt. 

dębu czerwonego – gatunek inwazyjny,  1 szt. modrzewia europejskiego – okaz suchy, 1 szt. olszy – okaz 

suchy. Poinformowała również, że powyższe drzewa rosną na działce o nr ewidencyjnym 796, obr. 0003 

Centrum, gm. Stalowa Wola, stanowiącej własność Powiatu Stalowowolskiego. Wyjaśniła, że wyrażenie 

przez Zarząd Powiatu zgody na wystąpienie Dyrektor Zespołu Szkół Nr 6 Specjalnych w Stalowej Woli do 

Prezydenta Miasta Stalowej Woli z wnioskiem o wydanie zezwolenia na usunięcie powyższych drzew jest 

niezbędne z uwagi na stosowne zapisy ustawy o samorządzie powiatowym oraz ustawy o ochronie 

przyrody. Wicestarosta Mariusz Sołtys zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0. 
Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 197/1308/2022 w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie Dyrektor 

Zespołu Szkół Nr 6 Specjalnych w Stalowej Woli do Prezydenta Miasta Stalowej Woli z wnioskiem o wydanie 

zezwolenia na usunięcie drzew z działki będącej własnością Powiatu Stalowowolskiego.  

Ad. 7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na wejście w teren 

działki nr 422/5 w Stalowej Woli będącej własnością Powiatu Stalowowolskiego w celu wymiany 

istniejącego przyłącza gazowego i przebudowy istniejącego odcinka sieci gazowej. 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach oznajmiła, że Pan Paweł Jabłoński, Firma 

Usługowa INSTAL-NET, ul. Gen. Sikorskiego 12/47, 23-400 Biłgoraj zwrócił się z prośbą do Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego o wyrażenie zgody na usytuowanie projektowanej (przebudowywanej) sieci gazowej n/c 

PE 90 mm oraz przyłącza gazowego stalowego n/c PE dn 40 na działce o nr ew. 422/5 obręb 0003 Centrum 

- będącej własnością Powiatu w trwałym zarządzie Zespołu Placówek Oświatowo – Wychowawczych - oraz 

na wejście w teren działki nr 422/5. Pani Naczelnik wyjaśniła, że celem wejścia w teren działki nr 422/5 

jest wymiana istniejącego przyłącza gazowego stalowego na przyłącze gazowe n/c PE dn 40 i wymiana 

istniejącej sieci gazowej na sieć n/c PE 90 mm. W/w wnioskodawca działa na podstawie udzielonego mu 

pełnomocnictwa przez Polską Spółkę Gazownictwa, która realizuje zadanie pn.: „Przebudowa sieci gazowej 

niskiego ciśnienia w Stalowej Woli na os. Podlesie”. Pani Naczelnik poinformowała, że projektowany odcinek 

(przebudowywany) sieci gazowej n/c PE 90 mm jak i przyłącze gazowe do budynku Zespołu Placówek 

Oświatowo-Wychowawczych biegnie wzdłuż już istniejącej sieci gazowej. Stara sieć gazowa po 

wybudowaniu i uruchomieniu nowej zostanie wyłączona z eksploatacji, a nieczynny odcinek gazociągu 

w ziemi zostanie wydobyty i zlikwidowany. Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu wyjaśniła, że 

w przypadku wyrażenia przez Zarząd Powiatu zgody na wejście w teren działki nr 422/5 obręb 0003 

Centrum, szczegóły wejścia w teren zostaną określone w umowie, która będzie określała warunki prac na 

działce nr 422/5. Wicestarosta Mariusz Sołtys zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. Głosy: za – 4, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  
Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 197/1309/2022 w sprawie wyrażenia zgody na wejście w teren działki nr 

422/5 w Stalowej Woli będącej własnością Powiatu Stalowowolskiego w celu wymiany istniejącego przyłącza 

gazowego i przebudowy istniejącego odcinka sieci gazowej. 

Ad. 8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

części powierzchni korytarza szkolnego w Zespole Szkół Nr 3 w Stalowej Woli. 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach oznajmiła, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 3 im. 

Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody 



na oddanie w najem części powierzchni korytarza szkolnego w budynku Zespołu Szkół Nr 3 o pow. 2 m2 dla 

PPHU Emtek s.c., ul. Rzeszowska 68, 36-060 Głogów na okres od 1 września 2022 r. do 31 sierpnia 2023 r. 

pod dwa automaty do sprzedaży przekąsek i napojów. Pani Naczelnik poinformowała, że odpłatność 

wynosić będzie 300,00 zł netto miesięcznie, w miesiącu ferii zimowych opłata wyniesie 150,00 zł netto, 

natomiast w okresie wakacji (lipiec, sierpień) opłata wyniesie 10,00 zł (w opłacie uwzględnione jest zużycie 

prądu). Za cały okres umowy opłata wyniesie 2 870,00 zł netto. Wicestarosta Mariusz Sołtys zarządził 

głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  
Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 197/1310/2022 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem części 

powierzchni korytarza szkolnego w Zespole Szkół Nr 3 w Stalowej Woli. 

Ad. 9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

części powierzchni korytarza szkolnego w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 

w Stalowej Woli (P.P.H.U. EMTEK s.c., Rudna Mała 7, 36-060 Głogów Małopolski). 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach oznajmiła, że Dyrektor Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli zwróciła się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie 

zgody na wynajęcie części powierzchni korytarza szkolnego w budynku Centrum Kształcenia Zawodowego 

i Ustawicznego o pow. 4 m2 dla P.P.H.U. EMTEK s.c., Rudna Mała 7, 36-060 Głogów Małopolski na okres od 

1 września 2022 r. do 31 sierpnia 2023 r. pod dwa automaty do sprzedaży napojów gorących, przekąsek 

oraz napojów zimnych. Pani Naczelnik Alicja Mach poinformowała, że odpłatność wynosić będzie 400,00 zł 

netto miesięcznie, zaś w okresie ferii zimowych będzie wynosić 200 zł netto. Wicestarosta Mariusz Sołtys 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  
Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 197/1311/2022 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem części 

powierzchni korytarza szkolnego w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli. 

Ad. 10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

części powierzchni korytarza szkolnego w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 

w Stalowej Woli (BUsport, Marek Butryn, ul. Sportowa 17, 37-403 Pysznica). 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach oznajmiła, że Dyrektor Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli zwróciła się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie 

zgody na wynajęcie części powierzchni korytarza szkolnego w budynku Centrum Kształcenia Zawodowego 

i Ustawicznego o pow. 2 m2 dla BUsport, Marek Butryn, ul. Sportowa 17, 37-403 Pysznica na okres od 

1 września 2022 r. do 30 czerwca 2023 r. pod automat do sprzedaży przekąsek i zimnych napojów. Pani 

Naczelnik Alicja Mach poinformowała, że odpłatność wynosić będzie 180,00 zł netto miesięcznie, 

a w miesiącu ferii zimowych wyniesie 90 zł netto. Wicestarosta Mariusz Sołtys zarządził głosowanie. Głosy: 

za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  
Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 197/1312/2022 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem części 

powierzchni korytarza szkolnego w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli. 

Ad. 11. Opinia dotycząca wyrażenia zgody w sprawie przyznania środków finansowych na 

organizację  dodatkowych zajęć edukacyjnych w ramach realizacji innowacji pedagogicznych 

w klasach liceum ogólnokształcącego w Zespole Szkół Nr 1 im. W. Sikorskiego, w roku szkolnym 

2022/2023.  
Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik oznajmiła, że dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława 

Sikorskiego w Stalowej Woli zwróciła się z prośbą o przyznanie dodatkowych godzin na realizację 

programów innowacyjnych w roku szkolnym 2022/2023. Pani Naczelnik Bożena Karlik poinformowała, że 

organ prowadzący zgodnie z § 3 ust. 1 pkt 2 Rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 3 kwietnia  

2019 r. w sprawie ramowych planów nauczania w szkołach publicznych (Dz. U. z 2019 r., poz. 639 z późn. 

zm.) może dodatkowo przyznać nie więcej niż 3 godziny tygodniowo dla każdego oddziału w danym roku 

szkolnym na realizację dodatkowych zajęć edukacyjnych. Wyjaśniła, że dodatkowe godziny (ogółem 

19 godz. tygodniowo) miałyby być realizowane w 12 oddziałach III Liceum Ogólnokształcącego na poziomie 

klasy I (trzy oddziały), klasy II (trzy oddziały), klasy III (dwa oddziały) oraz klasy IV (cztery oddziały), 

w tym: 

 5 oddziałów klasy prawnej (dwie kl. I, kl. II, kl. III, kl. IV) – po jednej godzinie tygodniowo;   

 6 oddziałów klasy policyjnej (kl. I, dwie kl. II, kl. III, dwie kl. IV) – po dwie godziny tygodniowo;  



 1 oddział klasy IV wojskowej – dwie godziny tygodniowo (klasa objęta programem „Certyfikowane 

klasy mundurowe”).  

Naczelnik Wydziału Edukacji przypomniała, że w/w innowacje pedagogiczne w Zespole Szkół Nr 1 realizo-

wane są od wielu lat. Po odbyciu rozmowy z uczestniczącymi w posiedzeniu, Wicestarosta Mariusz Sołtys 

zarządził głosowanie nad decyzją o przyznaniu dodatkowych godzin (ogółem 19 godz. tygodniowo) na rea-

lizację programów innowacyjnych w roku szkolnym 2022/2023 w Zespole Szkół Nr 1 im. gen. Władysława 

Sikorskiego w Stalowej Woli - w 12 oddziałach III Liceum Ogólnokształcącego na poziomie klasy I (trzy od-

działy), klasy II (trzy oddziały), klasy III (dwa oddziały) oraz klasy IV (cztery oddziały), w tym: 

 5 oddziałów klasy prawnej (dwie kl. I, kl. II, kl. III, kl. IV) – po jednej godzinie tygodniowo; 

 6 oddziałów klasy policyjnej (kl. I, dwie kl. II, kl. III, dwie kl. IV) – po dwie godziny tygodniowo; 

 1 oddział klasy IV wojskowej – dwie godziny tygodniowo (klasa objęta programem 

„Certyfikowane klasy mundurowe”).  

Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z opinią dotyczącą wyrażenia zgody w sprawie przyznania środków finansowych 

na organizację  dodatkowych zajęć edukacyjnych w ramach realizacji innowacji pedagogicznych w klasach 

liceum ogólnokształcącego w Zespole Szkół Nr 1 im. W. Sikorskiego, w roku szkolnym 2022/2023. Zarząd za-

decydował o przyznaniu dodatkowych godzin (ogółem 19 godz. tygodniowo) na realizację programów inno-

wacyjnych w roku szkolnym 2022/2023 w w/w zespole szkół - w 12 oddziałach III Liceum Ogólnokształcącego 

na poziomie klasy I (trzy oddziały), klasy II (trzy oddziały), klasy III (dwa oddziały) oraz klasy IV (cztery od-

działy), w tym: 

 5 oddziałów klasy prawnej (dwie kl. I, kl. II, kl. III, kl. IV) – po jednej godzinie tygodniowo; 

 6 oddziałów klasy policyjnej (kl. I, dwie kl. II, kl. III, dwie kl. IV) – po dwie godziny tygodniowo; 

 1 oddział klasy IV wojskowej – dwie godziny tygodniowo (klasa objęta programem „Certyfikowane 

klasy mundurowe”). 

Ad. 12. Opinia w sprawie ustalenia obowiązkowego tygodniowego wymiaru godzin zajęć sportowych 

w oddziale mistrzostwa sportowego w III Liceum Ogólnokształcącym w Zespole Szkół  Nr 1 im. gen. 

Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli. 
Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik poinformowała, że zgodnie z zapisem § 9 Rozporządzenia 

Ministra Edukacji Narodowej z dnia 27 marca 2017 r. w sprawie oddziałów i szkół sportowych oraz 

oddziałów i szkół mistrzostwa sportowego. (Dz. U. z 2020 r., poz. 2138): 

- ust. 1 pkt 2 stanowi: „obowiązkowy tygodniowy wymiar godzin zajęć sportowych wynosi: 

„w oddziałach mistrzostwa sportowego i szkołach mistrzostwa sportowego – co najmniej 16 godzin”, 

- ust. 2 stanowi: „obowiązkowy tygodniowy wymiar godzin zajęć sportowych w oddziałach  

i szkołach ustala dyrektor szkoły w porozumieniu z organem prowadzącym szkołę, na podstawie programu 

szkolenia, z uwzględnieniem etapu szkolenia sportowego, sportu oraz poziomu wyszkolenia sportowego 

uczniów”,  

Pani Naczelnik oznajmiła, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli 

zwróciła się z prośbą o wyrażenie zgody na ustalenie 16 godz./tyg. obowiązkowego tygodniowego wymiaru 

godzin zajęć sportowych w oddziale mistrzostwa sportowego w III Liceum Ogólnokształcącym w Zespole 

Szkół Nr 1. W ramach tych zajęć realizowane będą: 

 obowiązkowe zajęcia wf w wymiarze 3 godz./tyg.   

 szkolenie sportowe - piłka nożna – 13 godz./tyg. 

dla całego oddziału bez podziału na grupy. 

Naczelnik Wydziału Edukacji oznajmiła, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 poinformowała, iż koszt organizacji 

zajęć sportowych w okresie od września do grudnia 2022 r. w oddziale mistrzostwa sportowego wyniesie 

13 416,66 zł. Pani Naczelnik Bożena Karlik poinformowała również, że od 1 stycznia 2023 roku środki na 

pokrycie kosztów funkcjonowania oddziału mistrzostwa sportowego zostaną zapewnione w ramach 

podziału części oświatowej subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego. Wicestarosta 

Mariusz Sołtys zarządził głosowanie nad wyrażeniem zgody na ustalenie 16 godz./tyg. obowiązkowego 

tygodniowego wymiaru godzin zajęć sportowych w oddziale mistrzostwa sportowego w III Liceum 

Ogólnokształcącym w Zespole Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli. Głosy: za – 4, 



przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  
Zarząd Powiatu zapoznał się z opinią w sprawie ustalenia obowiązkowego tygodniowego wymiaru godzin 

zajęć sportowych w oddziale mistrzostwa sportowego w III Liceum Ogólnokształcącym w Zespole Szkół  Nr 1 

im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli. Zarząd wyraził zgodę na ustalenie 16 godz./tyg. 

obowiązkowego tygodniowego wymiaru godzin zajęć sportowych w oddziale mistrzostwa sportowego w III 

Liceum Ogólnokształcącym  w w/w zespole szkół.  

Członek Zarządu Powiatu Grzegorz Idec opuścił posiedzenie. 

Ad. 13. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli 

w sprawie organizacji w roku szkolnym 2022/2023 dodatkowych zajęć z j. polskiego dla uczniów 

przybyłych z zagranicy. 
Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik przypomniała, że na posiedzeniu w dniu 11 sierpnia 2022 r. 

Zarząd Powiatu zadecydował o organizacji w roku szkolnym 2022/2023 dodatkowych zajęć 

z języka polskiego w wymiarze 2 godz./tyg. dla grupy dziesięciu uczniów którzy przybyli z Ukrainy. 

Poinformowała, że w odniesieniu do obywateli Ukrainy, od dnia 17 sierpnia 2022 r. obowiązuje zmiana § 11a 

ust. 1 Rozporządzenia Ministra Edukacji i Nauki z 21 marca 2022 r. w sprawie organizacji kształcenia, 

wychowania i opieki dzieci i młodzieży będących obywatelami Ukrainy (Dz. U. z 2022 r., poz. 645 ze zm.), 

zgodnie z którą, minimalny tygodniowy wymiar zajęć z nauki języka polskiego, realizowanej indywidualnie 

lub w grupach liczących nie więcej niż 15 uczniów, w wymiarze pozwalającym na opanowanie języka 

polskiego w stopniu umożliwiającym udział w obowiązkowych zajęciach edukacyjnych, został ustalony 

w roku szkolnym 2022/2023 na poziomie 6 godzin tygodniowo. Pani Naczelnik wyjaśniła, że w związku ze 

zmianą zapisu w/w rozporządzenia, przyznane na posiedzeniu Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w dniu 

11 sierpnia 2022 r. dodatkowe godziny z języka polskiego w wymiarze 2 godz./tyg. dla grupy dziesięciu 

uczniów z Ukrainy nie są zgodne z aktualnymi przepisami prawa. Poinformowała, że Dyrektor Zespołu Szkół 

Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli zwrócił się z prośbą o organizację w roku szkolnym 

2022/2023 dodatkowych zajęć z języka polskiego w wymiarze łącznym 8 godz./tyg. dla uczniów klas 

pierwszych technikum i branżowej szkoły I   stopnia, którzy przybyli z zagranicy: 

 obywatel Polski powracający z Francji - 2 godz. tyg.,       

 grupa 13 obywateli Ukrainy – 6 godz. tyg. 
Pani Naczelnik Bożena Karlik oznajmiła, że w w/w grupie 13 obywateli Ukrainy znalazło się 10 uczniów, dla 

których Zarząd Powiatu przyznał na posiedzeniu w dniu 11 sierpnia 2022 r. dodatkowe godziny z języka 

polskiego w wymiarze 2 godz./tyg.  Wyjaśniła, że wynika to z tego, iż w związku ze zmianą zapisu rozporzą-

dzenia Ministra Edukacji i Nauki z 21 marca 2022 r. w sprawie organizacji kształcenia, wychowania i opieki 

dzieci i młodzieży będących obywatelami Ukrainy Dyrektor Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego 

w Stalowej Woli musiał ponownie zawnioskować o przyznanie dodatkowych godzin z języka polskiego dla 

wspomnianych 10 uczniów będących obywatelami Ukrainy. Naczelnik Wydziału Edukacji poinformowała 

także, iż zgodnie z art. 165 ust. 7 i ust. 9 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe (Dz. U. z 2021 r., 

poz. 1082 ze zm.), w brzmieniu obowiązującym od 1 września 2022 r., osoby niebędące obywatelami pol-

skimi i będący obywatelami polskimi, podlegające obowiązkowi szkolnemu lub obowiązkowi nauki, które 

nie znają języka polskiego albo znają go na poziomie niewystarczającym do korzystania z nauki, mają prawo 

do dodatkowej, bezpłatnej nauki języka polskiego nie dłużej niż przez okres 24 miesięcy. Poinformowała 

również, że koszt organizacji dodatkowych zajęć z języka polskiego dla obywatela Polski powracającego 

z Francji i grupy 13 obywateli Ukrainy wynosi 20 468,48 zł, w tym od września do grudnia 2022 r. – 8 618,31 

zł i od stycznia do czerwca 2023 r. 11 850,17 zł. Wicestarosta Mariusz Sołtys zarządził głosowanie nad po-

zytywnym rozpatrzeniem wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej 

Woli w sprawie organizacji w roku szkolnym 2022/2023 dodatkowych zajęć z j. polskiego dla uczniów przy-

byłych z zagranicy i decyzją o organizacji w roku szkolnym 2022/2023 dodatkowych zajęć z języka pol-

skiego w wymiarze łącznym 8 godz./tyg. dla uczniów klas pierwszych technikum i branżowej szkoły I stop-

nia, którzy przybyli z zagranicy: 

 obywatela Polski powracającego z Francji - 2 godz. tyg.,       

 grupy 13 obywateli Ukrainy – 6 godz. tyg. 
Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

https://sip.lex.pl/#/document/19219231?unitId=par(11(a))ust(1)&cm=DOCUMENT
https://sip.lex.pl/#/document/19219231?unitId=par(11(a))ust(1)&cm=DOCUMENT
https://sip.lex.pl/#/document/18558680?unitId=art(165)ust(7)&cm=DOCUMENT


Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego 

w Stalowej Woli w sprawie organizacji w roku szkolnym 2022/2023 dodatkowych zajęć z j. polskiego dla 

uczniów przybyłych z zagranicy. Zarząd zadecydował o organizacji w roku szkolnym 2022/2023 dodatkowych 

zajęć z języka polskiego w wymiarze łącznym 8 godz./tyg. dla uczniów klas pierwszych technikum i branżowej 

szkoły I stopnia, którzy przybyli z zagranicy: 

 obywatela Polski powracającego z Francji - 2 godz. tyg.,       

 grupy 13 obywateli Ukrainy – 6 godz. tyg. 

Ad. 14. Wniosek Prezesa Powiatowego Szkolnego Związku Sportowego w Stalowej Woli w sprawie 

przyjęcia sprawozdania końcowego z realizacji powierzonego zadania publicznego pn. „Organizacja 

powiatowych szkolnych  imprez sportowych systemu współzawodnictwa sportowego dzieci i mło-

dzieży, w ramach Licealiady”. 
Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi Tomasz Wosk 

poinformował, że stosownie do postanowień umowy zawartej 11 marca 2022 roku, Powiatowy Szkolny 

Związek Sportowy w Stalowej Woli złożył 24 czerwca 2022 roku  sprawozdanie końcowe  z wykonania 

powierzonego przez Zarząd Powiatu Stalowowolskiego w trybie ustawy o pożytku publicznym 

i o wolontariacie z dnia 24 kwietnia 2003 roku zadania publicznego pn. „Organizacja powiatowych szkolnych 

imprez sportowych systemu współzawodnictwa sportowego dzieci i młodzieży w ramach Licealiady,”, 

realizowanego w okresie od 14 marca do 10 czerwca 2022 roku. Pan Naczelnik poinformował również, że 

przedłożone sprawozdanie nie było zgodne z przepisami prawa, ponieważ brakowało w nim części 

dokumentacji. W związku z powyższym, 1 lipca 2022 r.  do Powiatowego Szkolnego Związku Sportowego 

w Stalowej Woli zostało skierowane pismo o uzupełnienie do 15 sierpnia 2022 r. przedłożonego 

sprawozdania  o brakujące dokumenty. Pan Naczelnik Tomasz Wosk oznajmił, że w dniu 12 sierpnia 2022 r. 

do Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli wpłynęło prawidłowo sporządzone sprawozdanie  z realizacji 

powierzonego zadania publicznego, w ramach którego zorganizowano i przeprowadzono 7 szkolnych 

imprez sportowych, w których wzięło udział  ogółem 510 zawodników. Na realizację zadania, z budżetu 

Powiatu została przekazana dotacja w kwocie 4 380 zł. Pan Naczelnik wyjaśnił, że środki te nie zostały 

wykorzystane w całości bowiem w  sześciu z siedmiu organizowanych imprezach sportowych nie 

wypłacono ekwiwalentów za opiekę medyczną, gdyż zapewniły ją szkoły, w których odbywały się zawody. 

Poinformował, że niewykorzystana kwota z dotacji w wysokości 600 zł została przekazana na konto 

Powiatu Stalowowolskiego w dniu 24 czerwca 2022 r. Potwierdzenie przelewu na powyższą kwotę znajduje 

się w przedłożonym sprawozdaniu. Pan Naczelnik oznajmił, że dokonana przez Wydział Promocji, Kultury, 

Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarzadowymi ocena merytoryczna złożonego sprawozdania 

pozwala na stwierdzenie, iż: dokumentacja organizacyjno-rzeczowa i finansowo – księgowa nie budzi 

zastrzeżeń, zachowano termin złożenia sprawozdania końcowego oraz rozliczenie wykorzystanych 

środków finansowych jest zgodne z ofertą  i faktycznymi kwotami ujętymi w umowie. Wicestarosta Mariusz 

Sołtys zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem wniosku Prezesa Powiatowego Szkolnego 

Związku Sportowego w Stalowej Woli w sprawie przyjęcia sprawozdania końcowego z realizacji 

powierzonego zadania publicznego pn. „Organizacja powiatowych szkolnych  imprez sportowych systemu 

współzawodnictwa sportowego dzieci i młodzieży, w ramach Licealiady” i przyjęciem sprawozdania 

Powiatowego Szkolnego Związku Sportowego w Stalowej Woli. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0.  
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Powiatowego Szkolnego Związku Sportowego 

w Stalowej Woli w sprawie przyjęcia sprawozdania końcowego z realizacji powierzonego zadania publicznego 

pn. „Organizacja powiatowych szkolnych  imprez sportowych systemu współzawodnictwa sportowego dzieci 

i młodzieży, w ramach Licealiady”. Zarząd przyjął  sprawozdanie Powiatowego Szkolnego Związku Sportowego 

w Stalowej Woli. 

 

 

 

 

 



Ad. 15. Wniosek Prezesa Powiatowego Szkolnego Związku Sportowego w Stalowej Woli w sprawie 

przyjęcia sprawozdania końcowego z realizacji powierzonego zadania publicznego pn. „Organizacja 

powiatowych szkolnych  imprez sportowych systemu współzawodnictwa sportowego dzieci 

i młodzieży, w ramach Igrzysk Dzieci i Igrzysk Młodzieży Szkolnej”. 

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi Tomasz Wosk 

poinformował, że stosownie do postanowień umowy zawartej 11 marca 2022 roku Powiatowy Szkolny 

Związek Sportowy w Stalowej Woli złożył 24 czerwca 2022 roku sprawozdanie końcowe z wykonania 

powierzonego przez Zarząd Powiatu Stalowowolskiego, w trybie ustawy o pożytku publicznym 

i o wolontariacie z dnia 24 kwietnia 2003 roku, zadania publicznego pn. „Organizacja powiatowych 

szkolnych imprez sportowych systemu współzawodnictwa sportowego dzieci i młodzieży w ramach Igrzysk 

Dzieci i Igrzysk Młodzieży Szkolnej”, realizowanego w okresie od 14 marca do 10 czerwca 2022 roku. 

Pan Naczelnik poinformował również, że przedłożone sprawozdanie nie było zgodne z przepisami prawa, 

ponieważ zabrakło w nim części dokumentacji. W związku z powyższym 1 lipca 2022 r.  do Powiatowego 

Szkolnego Związku Sportowego w Stalowej Woli zostało skierowane pismo o uzupełnienie do dnia 

15 sierpnia 2022 r. przedłożonego sprawozdania  o brakujące dokumenty. Pan Naczelnik Tomasz Wosk 

oznajmił, że w dniu 12 sierpnia 2022 r. wpłynęło prawidłowo sporządzone sprawozdanie  z realizacji 

powierzonego zadania publicznego, w ramach którego zorganizowano i przeprowadzono 11 szkolnych 

imprez sportowych, w tym: 7 imprez w ramach Igrzysk Dzieci i 4 imprezy w ramach Igrzysk Młodzieży 

Szkolnej. Ogółem we wszystkich zawodach wzięło udział 397 zawodników. Pan Naczelnik poinformował, że 

na realizację powyższego zadania z budżetu Powiatu została przekazana dotacja w kwocie 9 480 zł. Środki 

te nie zostały wykorzystane w całości, ponieważ: 
1) nie zorganizowano dwóch zaplanowanych imprez sportowych tj.:  
     - Powiatowe Igrzyska Dzieci w piłce nożnej chłopców –planowany  koszt imprezy 570 zł, 

     - Powiatowe Igrzyska Młodzieży Szkolnej w piłce nożnej dziewcząt – planowany koszt imprezy 570 zł. 

2) w trzech zadaniach, nie podpisano umów na zabezpieczenie opieki medycznej (3 imprezy x 100 zł 

= 300 zł), bo  zapewniły ją szkoły, w których odbywały się zawody. 
A zatem, faktycznie poniesione wydatki z przyznanej dotacji wynoszą 8 040 zł.  

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

poinformował ponadto, że niewykorzystana kwota z dotacji w wyższej wysokości, tj. 1500 zł, została 

przekazana na konto Powiatu Stalowowolskiego w dniu 24 czerwca 2022 r. Potwierdzenie przelewu na 

powyższą kwotę znajduje się w przedłożonym sprawozdaniu. Pan Naczelnik zapewnił, że dokonana  

nadpłata, w kwocie 60 zł, zostanie zwrócona na konto Powiatowego Szkolnego Związku Sportowego po 

przyjęciu przez Zarząd Powiatu sprawozdania z realizacji powierzonego zadania. Oznajmił, że dokonana 

przez Wydział ocena merytoryczna złożonego sprawozdania pozwala na stwierdzenie, iż: dokumentacja 

organizacyjno-rzeczowa i finansowo – księgowa nie budzi zastrzeżeń, zachowano termin złożenia 

sprawozdania końcowego oraz rozliczenie wykorzystanych środków finansowych jest zgodne z ofertą  

i faktycznymi kwotami ujętymi w umowie. Wicestarosta Mariusz Sołtys zarządził głosowanie nad 

pozytywnym rozpatrzeniem wniosku Prezesa Powiatowego Szkolnego Związku Sportowego w Stalowej 

Woli w sprawie przyjęcia sprawozdania końcowego z realizacji powierzonego zadania publicznego pn. 

„Organizacja powiatowych szkolnych  imprez sportowych systemu współzawodnictwa sportowego dzieci 

i młodzieży, w ramach Igrzysk Dzieci i Igrzysk Młodzieży Szkolnej” i przyjęciem sprawozdania Powiatowego 

Szkolnego Związku Sportowego w Stalowej Woli. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Powiatowego Szkolnego Związku Sportowego 

w Stalowej Woli w sprawie przyjęcia sprawozdania końcowego z realizacji powierzonego zadania publicznego 

pn. „Organizacja powiatowych szkolnych  imprez sportowych systemu współzawodnictwa sportowego dzieci 

i młodzieży, w ramach Igrzysk Dzieci i Igrzysk Młodzieży Szkolnej”. Zarząd przyjął sprawozdanie Powiatowego 

Szkolnego Związku Sportowego w Stalowej Woli. Nadpłata w wysokości 60 zł, dokonana przez Powiatowy 

Szkolny Związek Sportowy w Stalowej Woli w ramach przekazania  na konto Powiatu Stalowowolskiego 

niewykorzystanej kwoty z dotacji przekazanej z budżetu Powiatu na realizację powyższego zadania 

publicznego, zostanie zwrócona na konto Powiatowego Szkolnego Związku Sportowego.  

 



Ad 16. Wniosek Przedstawiciela Stowarzyszenia „Nasza Lipa” w sprawie wsparcia finansowego 

III Rajdu Rowerowego „Pieczonego Ziemniaka” Przystanek Turystyczny – Lipa 2022. 
Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi Tomasz Wosk 

oznajmił, że Stowarzyszenie na rzecz rozwoju miejscowości Lipa pn. „Nasza Lipa” organizuje dla 

mieszkańców gminy i okolicznych miejscowości Powiatowy Rajd Rowerowy „Pieczonego Ziemniaka”  

i imprezę jemu towarzyszącą, czyli Przystanek Turystyczny „Lipa 2022”. Poinformował, że obie imprezy, 

które mają charakter sportowo-rekreacyjny, odbędą się 3 września 2022 r. O godz. 14.30 ze stadionu Klubu 

Sportowego „Czarni Lipa” wyruszą uczestnicy Rajdu Rowerowego, a następnie od godz. 15.00 rozpocznie 

się na płycie stadionu, otwarta dla wszystkich, druga część imprezy tj. „Przystanek Turystyczny – Lipa 2022”. 

Pan Naczelnik poinformował, że trasa Rajdu zaplanowana jest po drogach  leśnych i  będzie miała około 

30 km. Ratownicy medyczni będą czuwać nad bezpieczeństwem uczestników Rajdu, którzy po jego 

zakończeniu otrzymają okolicznościowe medale. Natomiast w drugiej części przedsięwzięcia zaplanowano 

wiele atrakcji, m.in. wesołe miasteczko dla dzieci, występy zespołów artystycznych, stoiska kulinarne oraz 

konkursy tematyczne z nagrodami. Pan Naczelnik Tomasz Wosk poinformował, że Przedstawiciel 

Stowarzyszenia zwrócił się z wnioskiem o dofinansowanie imprezy w kwocie 1000 zł, którą, w przypadku 

jej przyznania, przeznaczy na pokrycie kosztów wynagrodzenia ratowników medycznych. Pan Naczelnik 

oznajmił, że wraz z pracownikami podległego mu Wydziału uważa, iż należy pozytywnie rozpatrzyć 

wniosek Przedstawiciela Stowarzyszenia „Nasza Lipa” w sprawie wsparcia finansowego III Rajdu 

Rowerowego „Pieczonego Ziemniaka” Przystanek Turystyczny – Lipa 2022. Wicestarosta Mariusz Sołtys 

zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem w/w wniosku i decyzją o dofinansowaniu zadania 

w kwocie  1000 zł, z przeznaczeniem na pokrycie kosztów wynagrodzenia ratowników medycznych. Głosy: 

za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Przedstawiciela Stowarzyszenia „Nasza Lipa” w sprawie 

wsparcia finansowego III Rajdu Rowerowego „Pieczonego Ziemniaka” Przystanek Turystyczny – Lipa 2022. 

Zarząd postanowił  dofinansować zadanie  w kwocie  1000 zł, z przeznaczeniem na pokrycie kosztów 

wynagrodzenia ratowników medycznych. 

Ad. 17. Wolne wnioski. 

Żadne wnioski nie zostały zgłoszone. 

Ad. 18. Zamknięcie posiedzenia. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zamknął posiedzenie.  

Protokołował: 

Jędrzej Toman 

                                                                      Janusz Zarzeczny 

                                                                           Starosta Stalowowolski 

                  (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 


